
Vragen D66 Samenleving: 

RA 21 086 

Ik wil vanavond in ieder geval de volgende vragen stellen over dit onderwerp: 

Kan de wethouder beantwoorden waarom het zo lang heeft geduurd voor dat zij antwoord 

kregen op hun laatste brief? 

Waarom krijgen zij eerst een toezegging die daarna weer wordt teruggedraaid, waarom niet 

gekozen voor invoering van parkeerbeleid zoals dat in de brief in juni met de bewoners is 

gedeeld?  

De hoofdingang is nu verplaatst, maar waarom is er voor gekozen om de zij ingang ook open 

te houden? 

Vuil en peuken worden op straat gegooid, maak jongeren bewust van vervuiling. Waarom 

wijst een school zijn eigen leerlingen niet op haar opvoedkundige ontwikkeling?  

 

IB 21 117 

Ondersteuning lokale culture voorzieningen coronacrisis 2021 

Goed om te zien dat de ondersteuning daadwerkelijk is uitgekeerd. Toch blijft er nog een 

flink bedrag over in de reserve van cultuur, waarom is dit niet uitgekeerd? 

De cultuur sector heeft weer een nieuwe opdoffer gekregen door de avond lock down. 

Vanuit het rijk kont er nieuwe ondersteuning. Heeft de wethouder al inzicht hoeveel Rijswijk 

hiervan krijgt van het Rijk?  

En op welke manier wilt u die steun uitkeren zodat instellingen niet weer driekwart jaar 

hoeven te Wachten op duidelijkheid? 

 

 

 

 



 

 


